

卫理公会以萨迦守望者 15-21/05/2025
五月第三个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 求主保守印巴领袖竭力持守和平，护佑克什米尔区及其民众之安全。
<https://shorturl.at/YxLCV>
- 【b】 求主保守韩国总统大选公正透明，候选人以和平与尊重竞选，选民作出明智的选择。
<https://shorturl.at/eW9K0>

2. 国家

- 【a】 求主赐智慧与洞察力予团结部长和其团队，公正处理 3R（宗教、种族、王室）课题，促进社会和谐。
<https://shorturl.at/3UIc2>
- 【b】 为大马在“两国方案”会议中的参与祷告，并求主使用各参与国的领导人，齐心寻求持久的巴勒斯坦和平解决方案，带来中东的和平。
<https://shorturl.at/o2QDy>

3. 教会

- 【a】 求主赐予新教宗良十四世智慧与勇气，维护全球和平与人道精神。
<https://shorturl.at/LNQfc>
- 【b】 求主兴起代祷者，以祷告堵住教会破口，保守教会圣洁与合一。

4. 家庭/个人

- 【a】 求主赐父母智慧，以真理教养孩子，塑造他们的生命，使他们不偏离主道。
- 【b】 求主使用基督徒家庭的见证，彰显福音之美，引领更多人认识基督。

The Methodist Issachar Watcher 15-21/05/2025

Prayer Items for 3rd week of May

1. World

- 【a】** Pray that the leaders of India and Pakistan may strive to uphold peace and protect the safety of the Kashmir region and its people.
<https://rb.gy/ipva17>
- 【b】** Pray that the South Korean presidential election will be fair and transparent, that candidates will engage in respectful and peaceful competition, and that voters will make wise choices.
<https://rb.gy/ol9tws>

2. Nation

- 【a】** May God grant wisdom and insight to the Minister of Unity and his team to handle 3R (religion, race, royalty) issues justly and promote social harmony.
<https://rb.gy/8j5pab>
- 【b】** Pray for Malaysia's participation in the "Two-State Solution" meeting, and may the Lord guide the leaders of all participating nations to unite in seeking a lasting solution for peace in Palestine and bringing tranquility to the Middle East.
<https://shorturl.at/hwTxS>

3. Church

- 【a】** Pray that the new Pope, Leo XIV, will be granted wisdom and courage to uphold global peace and the spirit of humanity.
<https://rb.gy/37lkpl>
- 【b】** Pray that the Lord raises up intercessors to stand in the gap for the church through prayer, preserving the church in holiness and unity.

4. Family/ Personal

- 【a】** Pray that the Lord grants parents wisdom to raise their children in truth, shaping their lives so they do not deviate from His ways.
- 【b】** Pray that the Lord uses the testimony of Christian families to manifest the beauty of the Gospel and lead more people to know Christ.

Pengawal Isakhar Methodist 15-21/05/2025

Doa minggu ketiga Mei

1. Dunia

- [a]** Doa agar pemimpin India dan Pakistan berusaha gigih mempertahankan keamanan, serta melindungi keselamatan kawasan Kashmir dan penduduknya.
<https://shorturl.at/1lK8l>
- [b]** Doa agar pilihan raya presiden Korea dijalankan dengan adil dan telus, para calon bertanding dengan aman dan saling menghormati, serta pengundi membuat pilihan yang bijaksana.
<https://rb.gy/hforkb>

2. Negara

- [a]** Doa agar Tuhan mengurniakan hikmat dan kebijaksanaan kepada Menteri Perpaduan dan pasukannya untuk menangani isu 3R (agama, kaum, institusi diraja) dengan adil dan memupuk keharmonian masyarakat.
<https://shorturl.at/TXoRh>
- [b]** Doa agar Malaysia menyertai dalam mesyuarat "Penyelesaian Dua Negara", dan doa agar Tuhan menggunakan pemimpin-pemimpin negara yang terlibat untuk mencari penyelesaian yang kekal demi keamanan Palestin, serta membawa kedamaian di Timur Tengah.

3. Gereja

- [a]** Doa agar Paus baru, Leo XIV, diberikan kebijaksanaan dan keberanian untuk mempertahankan keamanan global dan semangat kemanusiaan.
<https://shorturl.at/BI958>
- [b]** Doa agar Tuhan membangkitkan para pendoa untuk berdiri di celah bagi gereja melalui doa, memelihara gereja dalam kekudusan dan kesatuan.

4. Keluarga/Peribadi

- [a]** Doa agar Tuhan memberi ibu bapa hikmat dalam mendidik anak-anak mereka dengan kebenaran, membentuk hidup mereka agar tetap teguh di jalan-Nya.
- [b]** Doa agar Tuhan menggunakan kesaksian keluarga Kristian untuk memanifestasikan keindahan Injil dan membawa lebih ramai orang untuk mengenal Kristus.